

QUESTIONS AND ANSWERS

1000238828

Q4 Does RFP file 1000238828_amended_rfp_.pdf posted on CanadaBuys.ca replace RFP file 1000238828_rfp_.pdf Amendment # 000 in its entirety?

A4 The file, 1000238828_amended-rfp_.pdf, replaces the file, 1000238828_rf_.pdf.

Q5 Within the RFP, both MT4 and R3 describe a “well-specific” Style Guide. Does PHAC mean "specific", "specified", “well-specified” or “well-defined” instead of “well-specific”?

A5 This is a well-specific Style Guide that is specific to CCDR standards. It is the style guide that is attached on buy and sell..

Q6 Mandatory requirement MT1 states:

“The Bidder must propose two (2) Technical Writer resources. The Bidder must demonstrate, by providing a copy of the degree, that the proposed resources have a Bachelor of Arts (BA) or a Bachelor of Science (BSc) or another bachelor degree relevant to health*.

Relevant to health is defined as Biomedical science (or related fields).”

Please confirm that PHAC will also accept degrees (Masters) in Arts (MA), Science (MSc) or PhD level relevant to Biomedical science (or related fields)?

A6 Yes Canada will accept Masters degrees in Arts, Science or PhD level in Biomedical Science.

Q7 Is the Crown willing to award multiple contracts for individual resources?

A7. Canada will award two(2) contracts

ALL OTHERS TERMS AND CONDITIONS REMAIN UNCHANGED

1000238828

QUESTIONS ET REPONSES

Q4 Le fichier RFP 1000238828_modification.pdf affiché sur AchatsCanada.ca remplace-t-il le fichier RFP 1000238828_rfp_.pdf dans son intégralité ?

A4 Il y avait une erreur dans la version anglaise du RFP qui a été corrigée . la version française du RFP ne contenait pas d'erreurs. Cette question ne s'applique pas la version française du RFP

Q5 Dans l'appel d'offres, MT4 et R3 décrivent un guide de style "très spécifique". L'ASPC signifie-t-il

« spécifique », « spécifié », « bien spécifié » ou « bien défini » au lieu de « bien spécifique »

A5 Il s'agit d'un guide de style bien spécifique aux normes CCDR. C'est le guide de style qui est attaché à l'achat et à la vente

Q6. L'exigence obligatoire MT1 stipule :

« Le soumissionnaire doit proposer deux (2) ressources de rédacteur technique. Le soumissionnaire doit démontrer, en fournissant une copie du diplôme, que les ressources proposées sont titulaires d'un baccalauréat ès arts (BA) ou d'un baccalauréat ès sciences (BSc) ou d'un autre baccalauréat pertinent à la santé*.

*Par rapport à la santé, on entend la science biomédicale (ou des domaines connexes

A6 Oui, le Canada acceptera les diplômes de maîtrise en arts, en sciences ou au doctorat en sciences biomédicales.

Q7 - L'État est-il disposé à attribuer plusieurs contrats pour des ressources individuelles ?

A7 Canada attribuera deux (2) contrats

TOUS LES AUTRESTERMES ET CONDITIONS DEMEURENT INCHANGÉS